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Les candidates del Partit 
Socialdemòcrata+Independents 
per Andorra la Vella i Escaldes-
Engordany, Dolors Carmona i 
Cèlia Vendrell, van exposar ahir 
la voluntat de treballar conjun-
tament per connectar les xarxes 
d’aigua i crear sinergies que afa-
voreixin les zones comercials de 
les dues parròquies. Ho van in-
dicar aprofitant la trobada entre 
membres de les dues llistes a la 
cruïlla entre l’avinguda Merit-
xell i l’avinguda Carlemany.

Carmona considera que An-
dorra la Vella està “una mica 
oblidada i se’ns està fent vella”. 
Per això, “volem tirar endavant 
el pla estratègic global” que, va 
apuntar, “hem de fer entre tots, 
també amb Escaldes”. “Farem 
un projecte global i crearem les 
sinergies necessàries per es-
devenir el pol d’atracció d’An-
dorra”, va dir. La candidata per 
la capital va apuntar que el pla 
estratègic inclourà analitzar 

“activitats de promoció turísti-
ca i també cultural” i “l’embelli-
ment” de les diferents zones de 
la parròquia. Per Carmona, “cre-
ant el nexe d’unió amb Escaldes 
encara podem fer un projecte 
més ambiciós” que no pas en 
solitari. 

Un dels punts del pla estratè-
gic, que es vol tenir molt avançat 

en un termini de quatre mesos, 
farà referència al futur de l’avin-
guda Meritxell. “Hem de valorar 
si aquest tram ha de ser per a vi-
anants per sempre o només en 
dies de gran afluència”, va expli-
car una Carmona que entén que 
“no ens hem de precipitar”. I és 
que “el govern comunal actual 
ja ha fet massa passos enrere” 

i “no volem caure en més”, va 
lamentar. Apostar per una zona 
per a vianants considera que ha 
de donar resposta a la necessitat 
de comunicar Andorra la Vella i 
Escaldes-Engordany a través de 
l’eix, que hi hagi un pla viari al-
ternatiu i que la solució beneficiï 
tot Andorra la Vella i no només 
una zona en concret.

Per la seva banda, Vendrell va 
explicar que la connexió entre 
xarxes serà una de les prioritats 
d’aquest treball conjunt en cas 
de victòria als comicis. La can-
didata va recordar “l’encaixada 
de mans entre Rosa Ferrer i An-
toni Martí” escenificada el 2008 
per anunciar un projecte que “el 
2015 encara no és una realitat” i 
va apostar per capgirar aquesta 
situació. La candidata per Escal-
des va exposar que caldrà ana-
litzar quina és la millor fórmula 
per a l’embrancament i va plan-
tejar la possibilitat de vincular 
els dipòsits, fet que faria “més 
fàcil la gestió”, tot i que és una 
proposta que cal estudiar.

El PS aposta per unir la xarxa d’aigua 
i crear sinergies als eixos comercials
Les candidates d’Andorra la Vella i Escaldes-Engordany remarquen la voluntat de col·laborar en diferents àmbits
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Els candidats d’Andorra la Vella i Escaldes-Engordany, ahir al carrer de la Unió.
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Demòcrates per Andorra es va 
comprometre ahir a tirar enda-
vant l’aparcament situat entre la 
carretera de l’Obac i la part alta 
de l’avinguda Carlemany d’Es-
caldes-Engordany. El candidat a 
la reelecció com a cònsol menor, 
Marc Calvet, va destacar que la 
infraestructura, amb capacitat 
per a 600 vehicles, permetrà do-
nar servei a aquesta zona i  farà 
de motor dinamitzador ampli-
ant l’oferta d’aparcaments.

La posada en funcionament 
d’aquest nou pàrquing podria 
estar en marxa a finals de l’any 
vinent, però la construcció total, 
amb més de 2.500 m2 de planta 

i vuit plantes d’aparcament, po-
dria tardar quatre anys. DA ja ha 
arribat a un acord aquesta legis-
latura perquè els terrenys siguin 
de titularitat comunal. Calvet va 

recordar que el projecte de dina-
mització de la part alta també 
inclou un circuit cultural i es pre-
veu millorar l’accés a Carlemany 
per la part alta.

DA es compromet a impulsar 
l’aparcament a la part alta

escaldes-engordany

Calvet i Josep Ramon Tudel, ahir.
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ra de Sentit Comú (SDP+I) a 
Andorra la Vella, encapçalats 
pel candidat a cònsol major, 
es van desplaçar ahir al matí 
fins al cementiri de Santa 
Coloma per presentar la pro-
posta de construcció d’una 
ampliació del cementiri, als 
terrenys de la Borda de Sales, 
propietat del Govern. Aquest 
equipament permetria, se-
gons aquesta formació, donar 
resposta a les moltes famílies 
d’Andorra que es troben actu-
alment discriminades perquè 
no poden donar sepultura als 
seus difunts al país segons 
les seves tradicions, costums 

i creences. Aquesta propos-
ta s’emmarca en la voluntat 
de Sentit Comú de defensar 
la igualtat, la solidaritat i la 
fraternitat entre tots els ciu-
tadans.

Els candidats d’aquesta 
llista van manifestar que la 
construcció d’aquesta ampli-
ació fa anys que està pendent 
de resoldre’s, és necessària 
per a l’Andorra moderna, 
multicultural i plural i no ha 
de representar, a més a més, 
cap despesa important.  Entre 
els membres de la llista que 
es van desplaçar al cementiri 
hi havia Carles Perea, Maria 
Àngels Morillas, Josep Doval 
i Jordi Pujol, segons un comu-
nicat de Sentit Comú.

Sentit Comú vol ampliar el 
cementeri de Santa Coloma

andorra la Vella

Redacció
andorra la Vella

associació de 
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de tota la 

parròquia

PS+independents vol im-

pulsar una autèntica as-

sociació d’empresaris i 

comerciants a escaldes-

engordany i s’aposta per-

què vagi més enllà de 

l’entitat proposada per la 

majoria demòcrata, que 

només té en compte els 

negocis de Vivand i traves-

seres. la formació asse-

nyala que “ara es fomen-

ten activitats” a la zona de 

vianants que “es paguen 

exclusivament des del 

Comú”, un fet que consi-

dera “injust” ja que ho pa-

guen tots els comerciants, 

siguin o no de Vivand.


